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kt6re odbylo sillw dniu 31 stycznia 2011 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy RadoslawDec (Iista obecnosci stanowi zalaczniknr 1 do protokolu),

Porzadek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Analiza projektu budzetu Miasta Marki na rok 2011 w zakresie dzialania komisji.
5. Wydanie opinii w sprawie budzetu Miasta Marki na rok 2011 w zakresie dzialania

komisji.
6. Sprawy rozne,
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wnioskow,

Pkt. 4. Analiza projektu budzetu Miasta Marki na rok 2011 w zakresie dzialania
komisii.

Projekt budzetu Miasta Marki na rok 2011 stanowi zalacznik nr 3 do Protokolu Nr 3 z
posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczeiistwa Publicznego i Ochrony
Srodowiska ktore odbylo sie w dniu 31 stycznia 2011 roku.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zapytal czy istnieje w Urzedzie lista ulic na ktorych
jest budowa progow zwalniajacych w Markach. Przewodniczacy zapytal rowniez 0 remonty
w budynkach mieszkalnych nalezacych do miasta, czy istnieje plan remontow,

Bunnistrz Janusz Werczyiiski nie jest zwolennikiem tego typu organizacji ruchu drogowego
w Markach jednakze taka lista istnieje. Bunnistrz w odniesieniu do pytania
Przewodniczacego Rady Miasta Marki podkreslil, ze zakres planowanych remontow
sporzadzany jest zazwyczaj we wrzesniu i w momencie gdy dochodzi do konstrukcji budzetu
ten zakres zazwyczaj diametralnie ulega zmianie.

Przewodniczacy Marcin Piotrowski kontynuowal dalej i skierowal do Bunnistrza kolejne
pytanie tym razem zaniepokoily go wynagrodzenia bezosobowe z zakresu obrony cywilnej.

Bunnistrz Janusz Werczyiiski podkreslil, ze sytuacja ta spowodowana byla glownie urlopem
wychowawczym pracownicy Wydzialu Obrony CywiInej co zmusilo Urzad do zatrudnienia
zastepstwa na to stanowisko. W wyniku czego zatrudniono odpowiedniego kandydata w
ramach umowy zlecenia.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec poruszyl temat zakupu defibrylatorow AED. Zwrocil
sie do Bunnistrza z pytaniem czy w projekcie budzetu na rok 2011 zostaly zabezpieczone
srodki na ich zakup.
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Zdaniem Bunnistrza Janusza Werczynskiego zakup ten nie stanowi pierwszorzednej potrzeby
ktora trzeba zrealizowac i srodki na ten eel nie zostaly zabezpieczone w projekcie budzetu na
rok 2011.
Nastepnie Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec poruszyl sprawe koszt6w zwiazanych z
melioraejaw Markach.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil zestawienie potrzeb zwiazanych z melioracja,
(zalaczniknr 2).

Radni nie podjeli dyskusji w tej sprawie.

Radny Marek Szczepanowski poinformowal 0 zlozonym prze niego w imieniu mieszkancow
ul. Waskiej, Reja, Okrzei, Piotr6wka pisma 0 przeznaczenie srodkow na poprawe nawierzchni
w/w ulic. (zalacznik nr 3).

Pkt. 5. Wydanie opinii w sprawie bud:i:etu Miasta Marki na rok 2011 w zakresie
dzialania komisii.

Przewodniczacy Rady Miasta Marcin Piotrowski wystapil z prosba do Bunnistrza 0

przekazanie wykazu przytoczonego przez niego do Komisji Budzetowo - Gospodarczej jako
zalecenie z prosba 0 przygotowanie srodkow na realizacje przytoczonych przez Bunnistrza
punkt6w z zaleceniem, ze kwota glowna bedzie nizsza 0 20 %. Przewodniczacy zwrocil sie
do Burmistrza 0 pomoc w tej sprawie.

Zdaniem Bunnistrza Janusza Werczynskiego mechaniczne obnizanie kwoty przewidzianej na
prace zwiazane z melioracja nie jest dobrym rozwiazaniem. Kwota 800 tys zl. byla by
zdaniem Bunnistrza odpowiednia, w razie koniecznosci bedzie sformulowany wniosek do
Rady Miasta Marki 0 zwiekszenie srodkow na ten eel.

W ramach pracy Komisji nad projektem budzetu Miasta Marki na rok 2011 Komisja
wypracowal wnioski kt6re Przewodniczacy Radoslaw Dec poddal pod glosowanie,

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zarzadzil glosowanie w sprawie zwiekszenia
nakladow na budowe i utrzyrnanie urzadzen melioracji wodnej do 800 tys zl w budzecie
miasta Marki narok 2011.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 10
przeciw-O
wstrzymalo sle - 0
(w glosowaniu bralo udzial 10 radnych; jedna osoba nie brala udzialu w glosowaniu D.
Stefaniak).

Wniosek zostal przyjety,

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil kolejne glosowanie tym razem w sprawie
zabezpieczenia srodkow w budzecie miasta Marki na rok 2011 na zakup dw6ch
defibrylator6w AED w kwocie 15 tys zl.
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Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw-O
wstrzymalo sie - 2
(w glosowaniu bralo udzial 10 raduych; jedua osoba nie brala udzialu w glosowaniu
D. Stefaniak).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 6. Sprawy r6:ine.

Radny Dariusz Boryczko zwrocil sie do Burmistrza 0 umieszczenie w wykazie terenow do
odwoduienia opracowanie koncepcji na odwodnienie terenu w rejonie ulic Modrzewiowa,
Blekitna, Wierzbowa.

Raduy Tomasz Paciorek wyglosil swoja opinie na temat terminu zwolywania posiedzen
Komisji Rady Miasta i zasugerowal zmiane Statutu Rady Miasta Marki w tej kwestii.

Zdaniem Burmistrza Janusza Werczynskiego dobrym pomyslem jest zmiana przepisow
statutowych, ktore powinny zliberalizowac sposob zwolywania posiedzen Komisji jak
rowniez przepisow ktore mowia 0 dostarczaniu droga elektroniczna projektow uchwal i
innych materialow na sesje, poniewaz takich przepisow brakuje w statucie.

Przewodniczacy Rady Miasta Marki Marcin Piotrowski zasugerowal, zeby zastanowic sie nad
powolaniem na wiosne Komisji Statutowej i jednoczesnie nad wprowadzeniem Regulaminu
Pracy Biura Rady.

Radua Maria Przybysz - Piwko poinformowala 0 sytuacji zwiazanej z zaraniem sie asfaltu
przy wjezdzie z AI. Pilsudskiego w ul. Szkolna w Markach.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze sprawdzi czy awaria ta nie dotyczy pasa
drogi krajowej i zajmie sie sprawa,

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec poinformowal 0 nastepnym terminie
posiedzenia Komisji w dniu 9 marca 2011 roku na godzine 14°0

Pkt. 7. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1540 Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

Protokolowala
Anna Broma
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